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В статье рассмотрена проблема соотношения различных видов нормативных правовых актов, действующих на 
территории Исламской Республики Иран. Показаны органы государственной власти, выполняющие в указанном госу-
дарстве законодательные функции, а также отношения между ними. Предпринята попытка выявить соотношение ис-
ламского и светского права на территории Ирана. На основе проанализированного материала представлена иерархия 
источников права по степени уменьшения юридической силы.
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The article deals with the problem of correlation of various types of regulatory legal acts in force on the territory of the Islamic Republic 
of Iran. The bodies of state power that perform legislative functions in the specifi ed state, as well as the relationship between them are shown. 
An attempt has been made to reveal the correlation of Islamic and secular law in the territory of Iran. Based on the analyzed material, the 
hierarchy of sources of law is represented by the degree of reduction of legal force.

Keywords: Iran, legal system, sources of law, Muslim law, regulatory legal acts, legislative process.




